
Schri�elijke vragen VVD Papendrecht omgekeerd inzamelen.  

 

Tijdens de gemeenteraad van 29 september 2022 is het besluit genomen om over te gaan tot de 
invoering van omgekeerd inzamelen en de invoering van een recycle tarief. Het recycle tarief is 
volgens het raadsbesluit vanaf januari 2024 van toepassing.  

 

De VVD frac�e hee� een aantal vragen over de invoering van omgekeerd inzamelen. 

 

1. Is de planning zoals bij het raadsvoorstel zat nog steeds actueel?  
2. Wanneer wordt de laatste wijk aangesloten? 
3. Meer concreet wanneer wordt de laatste ondergrondse container voor restafval geplaatst? 
4. In de hoogbouw wordt het PMD nu via het restafval aangeboden en gescheiden in de 

afscheidingsfabriek van HVC. Bewoners van de hoogbouw zullen daardoor moeten wennen 
aan de nieuwe wijze van inzamelen. Wanneer wordt de laatste hoogbouw voorzien van de 
faciliteiten voor omgekeerd inzamelen?  

5. Is er minimale termijn tussen de invoering van de omgekeerd inzamelen en de start van het 
recycle tarief?  


